
Interkommunalt politisk råd for Nord-Østerdal. 
 

 
 
PROTOKOLL 05.02.2025  

Onsdag 5. februar 2025 kl. 12.00 til 15.00, formannskapssalen Tynset kommune. 
 
Til stede:   
Ordfører Alvdal, Mona Murud (fravær i sak 10, 11, 12 og 13) 
Ordfører Folldal, Kristin Langtjernet    
Ordfører Tynset, Merete Myhre Moen       
Ordfører Os, Ivar Midtdal      
Ordfører Tolga, Bjørnar Tollan Jordet 
Varaordfører Rendalen, Per-Øyvind Berg 

Svein Birger Ørsnes, Innlandet Fylkeskommune (på Teams fra kl. 13.30)  
Daglig leder IPRNØ, Silje Frogner Tangen.       
 
Saksliste 05.02.2025 
Sak 10/25: Godkjenning av innkalling og sakliste 
Sak 11/25: Godkjenning av protokoll fra møte 08.01.25 
Sak 12/25: Fjelltrainee 
Sak 13/25: Flyrute og lufthavn i et regionalt perspektiv mot 2030? 
Sak 14/25: Karriere Innlandet 
Sak 15/25: Diverse orienteringer 
Sak 16/25: Eventuelt 
 
 
Sak 10/2025: Godkjenning av innkalling og sakliste  
 
Forslag til vedtak: 
Innkalling og sakliste godkjennes. 
Vedtatt 
 
Sak 11/2025: Godkjenning av protokoll fra møte 08.01.25 
 
Forslag til vedtak: 
Protokoll fra møte 08.01.25 godkjennes.  
Vedtatt 
 
 
 
 
 
 



Sak 12/2025: Fjelltrainee 
 
Kortversjon av saken: 
Fjelltrainee søker om økonomisk støtte fra IPRNØ for å videreføre og utvide traineeordningen i Nord-
Østerdal. Ordningen har til hensikt å rekruttere og beholde høyt utdannede unge voksne i regionen, for å 
styrke det lokale næringslivet. 
 
I 2024 ble det ansatt 3 traineer i Nord-Østerdal, og Rørosregionen Næringshage ønsker å bygge videre på 
dette i 2025. Prosjektet er hovedsakelig finansiert gjennom en medlemsavgift fra deltagende bedrifter, 
men ordningen i Nord-Østerdal trenger ytterligere midler for å dekke driftskostnader og utvikling. 
Dette er kritisk for å unngå en økning i deltakeravgiften og mulig reduksjon i antall traineer og bedrifter 
som kan delta. 
 
Presentasjon vedlegges møteprotokollen. 
 
Forslag til vedtak: 
Informasjon tas til orientering. 
Bjørnar Tollan Jordet tok opp spørsmålet om habilitet i og med at han sitter i styret i Rørosregionen 
næringshage. I dagens møte er det kun en orientering om fjelltrainee, så da kan Bjørnar delta under både 
presentasjon, spørsmål og diskusjon. Saken tas opp som en vedtakssak i neste IPRNØ møte 27. Februar 
2025. 
Vedtatt 
 
Sak 13/2025: Flyrute og lufthavn i et regionalt perspektiv mot 2030? 
 
Kortversjon av saken: 
Hvordan kan en i regionen sikre utvikling av nærings- og reiseliv, samt sikre bosetting og bolyst ved hjelp 
av flyruta på Røros lufthavn?  
 
Avinor dekker driftskostnadene knyttet til lufthavna og staten sørger for å finansiere flyruten der DAT per 
i dag har en kontrakt til oktober 2027. Regjeringen har i tillegg prioritert å redusere maks-prisene på 
flybilletter med hele 50% på ruta til vår region. 
Kartlegge mulighetsrommet for økt fokus på strategisk samarbeid i regionen for å løfte samferdsel, vei, 
jernbane og luftfart. 
 
Presentasjon vedlegges møteprotokollen. 
 
Forslag til vedtak: 
Informasjon tas til orientering. 
IPRNØ lager en sak om «utvikling av regionen, vekstkraft og bærekraft på tanken» etter at nettsiden til 
IPRNØ er lansert, med lenke til Røros lufthavn. IPRNØ utfordret Røros lufthavn til å integrere 
flyrutetilbudet sitt i Entur-appen. Røros lufthavn inviterer IPRNØ til et møte på Røros senere. 
Vedtatt 
 
 
 
 
 



Sak 14/2025: Karriere Innlandet – mandat og muligheter. 
 
Kortversjon av saken: 
Informasjon om hva Karriere Innlandet er opp imot videregående opplæring for voksne og 
karriereveiledning. Informasjon om Innlandet fylkeskommunes intensjoner med Karriere Innlandet som 
samfunnsaktør. 
 
Presentasjonen vedlegges møteprotokollen. 
 
Forslag til vedtak:  
Informasjon tas til orientering. 
Vedtatt 
 
Sak 15/2025: Diverse orienteringer 

- Status Regional nærings- og energistrategi 
o Gjennomgang ved prosjektkoordinator Hanne Maageng Olsen. 

- Søknad «Økt mobilitet for mer inkludering» 
o Søknad innsendt Innlandet fylkeskommune 31. januar 2025. Prosjektbeskrivelsen 

sendes ordførerne på epost. 
- Interkommunalt friluftsråd 

o Informasjon om oppstart og videre fremdrift. 
 
Sak 16/2025: Eventuelt  
 
Med vennlig hilsen  
Mona Murud, regionrådsleder 
Silje Frogner Tangen, daglig leder 
 

 


